

SYNOPSIS OF SESSION MEETING ON MARCH 6TH, 2023

- The 2023 Church Budget was approved by session and to be presented to AGM on March 26th.
- Sessions seeks nominations to fill once vacancy in the Congregation Trustees. Seeking persons who are willing to serve 3 or more years. Nominations to be sent to Clerk of Session, Adrian Wong or Elder by March 20.
- Session seeks candidates for Pastoral Care and Outreach Coordinator Position posted on CPC website.
- Grand Opening, Dedication and Open House events for our new church building are planned to occur on Thanksgiving weekend (Joint Thanksgiving service is Oct. 8 2023.)
- First in person service is planned for June 4, 2023.
- Session is in process of updating elder districts. Some congregation members will be moved to a different elder. Elders will contact the people in their reassigned districts when process is complete.

2023 年 3 月 6 日堂議會會議摘要

- 堂議會已接納 2023 年度之財政預算，並於 3 月 26 日在 <會友大會> 時公報。
- 堂議會現尋求一位會眾信託的提名，此人須願意事待三年或以上。請把提名人在 3 月 20 日前提交書記黃立錚長老。
- 堂議會現誠聘一名 “教牧關懷及外展” 同工，現已刊登在本教會網站。
- 新教堂之開幕禮，獻堂禮和開放日將在 10 月 8 日之感恩節週末舉行 (聯合崇拜)。
- 教會實體崇拜將計劃在 6 月 4 日在新教堂開始進行。
- 堂議會現開始更新各長老區域名單。某此會友將被移動到別的長老區。當更新完畢後，長老們將再聯絡大家。